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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Z doniesieñ prasowych pojawiaj¹cych siê w ostatnich dniach dowiedzia³em siê, ¿e Ministerstwo In-

frastruktury pracuje nad nowym programem, który zast¹piæ mia³by istniej¹cy obecnie program „Rodzi-
na na swoim”. W efekcie tych zmian zrezygnowano by z dop³at do kredytów mieszkaniowych
udzielanych przysz³ym lokatorom na rzecz pañstwowego porêczenia kredytów na budowê mieszkañ na
wynajem udzielanego miêdzy innymi towarzystwom budownictwa spo³ecznego, spó³dzielniom i firmom
deweloperskim.

Pomys³ ten wydaje siê s³uszny w obliczu faktu, ¿e w Polsce ponad miliona gospodarstw domowych
nie staæ na w³asne lokum. Problem ten z pewnoœci¹ pomog³oby rozwi¹zaæ stworzenie szerszych mo¿li-
woœci wynajmu z opcj¹ wykupu. Skorzystaj¹ na tym zw³aszcza m³odzi ludzie, którzy nie mog¹ otrzymaæ
kredytu w banku, ale staæ ich na zaliczkê i czynsz.

Zwracam siê wobec tego do Pana Ministra z nastêpuj¹cymi pytaniami.
1. Jakie s¹ g³ówne za³o¿enia nowego programu?
2. Jaki jest stan prac nad jego przygotowaniem?
3. Jaki jest planowany termin jego wprowadzenia?

Z powa¿aniem
Grzegorz Czelej




